
Protokół z sesji VIII/2003

PROTOKÓŁ Nr VIII/2003

z Sesji Rady Gminy w dniu 19 sierpnia 2003
roku w lokalu Urzędu Gminy w Ciechanowie
pod przewodnictwem Leszka Zmudczyńskiego
– Przewodniczącego Rady Gminy. 

W Sesji uczestniczyło - 15 radnych na stan 15
radnych
                                   - 32 sołtysów na stan 35
sołtysów
Lista obecności w załączeniu do protokołu.

Spoza Rady Gminy w Sesji udział wzięli:

1.Marek Kiwit – Wójt Gminy
2.Maria Nadratowska – Sekretarz Gminy
3.Ewa Jędrzejewska – Skarbnik Gminy
4.Adam Olszewski – Radca Prawny
5.Paweł Osik – Funkcjonariusz KPP
6.Iwona Sapkowska – Dyrektor Gimnazjum w
Gumowie
7.Jerzy Ryziński – Kierownik Ref. Rol. i



Gosp.Kom.
8.Honorata Nowakowska – Kierownik GZEAS

Przebieg Obrad :

    Pan Leszek Zmudczyński – przewodniczący
Rady Gminy otwierając obrady powitał
wszystkich obecnych oraz stwierdził quorum
władne do podejmowania prawomocnych
uchwał.
    Przewodniczący Rady Gminy zaproponował
porządek obrad, który został przyjęty w
następującym brzmieniu :

1.Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum. 
2.Przyjęcie porządku dziennego obrad.
3.Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji.
4.Przyjęcie sprawozdania z działalności
międzysesyjnej Wójta.
5.Interpelacje i zapytania Radnych.
6.Wypowiedzi i zapytania Sołtysów.
7.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia
zgody na nabycie na własność gminy      
nieruchomości gruntowej w miejscowości
Pęchcin.



8.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia
zgody na nabycie na własność gminy
nieruchomości gruntowej w miejscowości
Kownaty Żędowe.
9.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia
zgody na przekazanie w użytkowanie
wieczyste nieruchomości gruntowych we wsi
Kownaty Żędowe i we wsi Niestum.
10.Podjęcie uchwały w sprawie powołania
zespołu do spraw zaopiniowania             
kandydatów na
ławników.                                                                                      
 
11.Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu
gminy na rok 2003.
12.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia
zgody na nabycie na własność gminy
zabudowanej nieruchomości w miejscowości
Modła.
13.Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia
kredytu długoterminowego.
14.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia
zgody na nabycie na własność gminy
nieruchomości gruntowych w miejscowości
Rydzewo.



15.Przyjęcie informacji o przebiegu wykonania
budżetu gminy za I półrocze 2003 roku.
16.Odpowiedzi na pytania i wnioski.
17.Wolne głosy i komunikaty.
18.Zamknięcie obrad.

Ad.3
    Przewodniczący Rady Gminy zgłosił wniosek
o przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji bez
wprowadzania zmian i bez czytania. Wniosek
swój uzasadnił tym, że sam osobiście zapoznał
się z treścią protokołu i odzwierciedla ona w
pełni przebieg obrad. Ponadto poinformował,
że protokół był wyłożony do wglądu i każdy
mógł się zapoznać z jego treścią.
Rada Gminy jednomyślnie przyjęła protokół z
poprzedniej Sesji.

Ad.4
    Pan Wójt omówił bieżące sprawy
gospodarcze gminy, poinformował o
przeprowadzonych przetargach : 
23 czerwca przetarg na modernizację
oświetlenia ulicznego wraz z dobudową



nowych punktów świetlnych na terenie gminy
Ciechanów 
26 czerwca przetarg na budowę  sieci
wodociągowej z przyłączami w Chotumiu oraz
budowa przyłączy w miejscowości Gąski.
30 czerwca przetarg na budowę sieci
wodociągowej wraz z przyłączami w
miejscowościach Grędzice - Rzeczki, Rutki
Marszewice.
31 lipca przetarg na modernizację drogi
Niestum – Trzcianka.

    Pan Wójt poinformował, że jest
przygotowywany wniosek aplikacyjny
SAPARD, wnioskujemy o dotację na budowę
kanalizacji sanitarnej wraz z przyłączami dla
osiedla jednorodzinnego w miejscowości
Kargoszyn. 
25 sierpnia planowany jest wyjazd do
Warszawy w celu uzyskania informacji
dotyczących opracowania wniosku i
przygotowania dokumentacji do Agencji
Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa w
Warszawie.
Złożenie wniosku planowane jest na 1



września 2003 roku.
    Pan Wójt powiedział, że 28 sierpnia 2003 r.
nastąpi odbiór od wykonawcy budynku
gimnazjum z łącznikiem stanowiącym I etap
inwestycji pn. „Rozbudowa istniejącej Szkoły
Podstawowej o budynek Gimnazjum i salę
gimnastyczną w Gumowie gm. Ciechanów”.

Ad.5
Interpelacje i zapytania Radnych :
Majkowski Zenon – poinformował, że droga w
Kargoszynie wymaga remontu a rosnące w
przydrożnych rowach krzewy ograniczają
widoczność na drodze Kargoszyn – Przążewo,
pan radny zapytał się kiedy nastąpi w/w
remont.
Roman Leszek – poinformował, że droga
Grędzice – Rzeczki wymaga remontu, zapytał
się kiedy nastąpi zakończenie prac związanych
z budową wodociągu w Grędzicach.
Kaliszewski Waldemar –poinformował, że w
Chruszczewie nie ma placu przeznaczonego do
gry w piłkę nożną. Pan Radny proponuje
zbudowanie boiska do piłki nożnej.



Ad.6
Wypowiedzi i zapytania Sołtysów :
- Bartczak Grzegorz - powiedział, że wjazd w
Pęchcinie jest zbyt wąski i stanowi 
utrudnienie dla wyjeżdżających pojazdów.    
- Pawłowski Witold – poinformował, że na
drodze Przążewo – Kargoszyn samochody z
Jednostki Wojskowej jeżdżą z nadmierną
prędkością i stanowią zagrożenie dla
rowerzystów i pieszych.
- Grabowski Henryk - powiedział, że droga w
Ropelach wymaga remontu.
- Żebrowski Wiesław – powiedział, że droga w
Grędzicach wymaga remontu, zapytał się
kiedy zostaną zakończone prace związane z
budową wodociągu.
- Zarębski Stanisław – zapytał się kiedy
rozpoczną się prace związane z budową
wodociągu w Rutkach Borkach, poinformował,
że od kilku lat obniża się poziom wód
gruntowych, zaczyna brakować wody w
studniach. Pan Sołtys zwrócił się z prośbą o
dowożenie wody do wsi Rutki Borki. Pan
Zarębski poinformował, że droga w Rutkach
Borkach wymaga remontu.



- Nawrocki Henryk – zapytał się kiedy nastąpi
zakończenie prac związanych z budową
chodnika w Sokołówku.
- Lazarski Roman – poinformował, że droga w
Rydzewie wymaga naprawy.
- Żyznowska Ewa – zwróciła się z prośbą o
odwodnienie drogi w Gumowie oraz naprawę
zarwanego mostu.

Ad.7 
    Pani Maria Nadratowska – Sekretarz Gminy
przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na nabycie na własność
gminy nieruchomości gruntowej w
miejscowości Pęchcin.
    Pan Waldemar Kaliszewski Przewodniczący
Komisji Planowania Budżetu i Finansów
odczytał opinię : Komisja nie wnosi żadnych
uwag i proponuje Radzie Gminy przyjęcie w/w
projektu.  
    W głosowaniu jawnym Rada Gminy
jednomyślnie podjęła uchwałę w sprawie
wyrażenia zgody na nabycie na własność
gminy nieruchomości gruntowej w
miejscowości Pęchcin (uchwała w załączeniu



do protokołu).

Ad.8
    Pani Sekretarz przedstawiła projekt
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
nabycie na własność gminy nieruchomości
gruntowej w miejscowości Kownaty Żędowe.
    Pan Waldemar Kaliszewski odczytał opinię :
Komisja nie wnosi żadnych uwag i proponuje
Radzie Gminy przyjęcie w/w projektu.
    W głosowaniu jawnym Rada Gminy
jednomyślnie podjęła uchwałę w sprawie
wyrażenia zgody na nabycie na własność
gminy nieruchomości gruntowej w
miejscowości Kownaty Żędowe (uchwała w
załączeniu do protokołu).

Ad.9
    Pani Sekretarz przedstawiła projekt
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
przekazanie w użytkowanie wieczyste
nieruchomości gruntowej we wsi Kownaty
Żędowe i we wsi Niestum.
    Pan Waldemar Kaliszewski odczytał opinię :
Komisja nie wnosi żadnych uwag i proponuje



Radzie Gminy przyjęcie w/w projektu.
    W głosowaniu jawnym Rada Gminy
jednomyślnie podjęła uchwałę w sprawie
wyrażenia zgody na przekazanie w
użytkowanie wieczyste nieruchomości
gruntowej we wsi Kownaty Żędowe i we wsi
Niestum (uchwała w załączeniu do protokołu).

Ad.10
    Pani Sekretarz przedstawiła projekt
uchwały w sprawie powołania zespołu do
spraw zaopiniowania kandydatów na
ławników.
    W głosowaniu jawnym Rada Gminy
powołała zespół do spraw zaopiniowania
kandydatów na ławników w następującym
składzie :
1. Jerzy Sękowski
2. Bogdan Murawski
3. Małgorzata Tokarska
(uchwała w załączeniu do protokołu).

Ad.11
    Pani Ewa Jędrzejewska – Skarbnik Gminy
przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian



budżetu gminy na rok 2003.
    Pan Kaliszewski odczytał opinię : Komisja
proponuje, aby Rada Gminy przyjęła projekt
zmian budżetu gminy na 2003 rok zarówno po
stronie dochodów jak i wydatków zgodnie z
propozycją Wójta.
    W głosowaniu jawnym Rada Gminy
jednomyślnie podjęła uchwałę w sprawie
zmian budżetu gminy na 2003 rok (uchwała w
załączeniu do protokołu).

Ad.12
    Pani Sekretarz przedstawiła projekt
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
nabycie na własność gminy zabudowanej
nieruchomości w miejscowości Modła
(uchwała w załączeniu do protokołu).
    W głosowaniu jawnym Rada Gminy
jednomyślnie podjęła w/w uchwałę.

Ad.13
    Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały
w sprawie zaciągnięcia kredytu
długoterminowego – w/w kredyt będzie
przeznaczony na sfinansowanie wydatków



związanych z rozbudową Szkoły Podstawowej
w Gumowie a spłata kredytu nastąpi w latach
2004-2008.
    Pan Kaliszewski odczytał opinię : Komisja
nie wnosi żadnych uwag i proponuje Radzie
Gminy przyjęcie w/w projektu uchwały.
    W głosowaniu jawnym Rada Gminy
jednomyślnie podjęła uchwałę w sprawie
zaciągnięcia kredytu długoterminowego
(uchwała w załączeniu do protokołu).

Ad.14
    Pani Sekretarz przedstawiła projekt
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
nabycie na własność gminy nieruchomości
gruntowych w miejscowości Rydzewo. 
    W głosowaniu jawnym Rada Gminy
jednomyślnie podjęła uchwałę w sprawie
wyrażenia zgody na nabycie na własność
gminy nieruchomości gruntowych w
miejscowości Rydzewo (uchwała w załączeniu
do protokołu).

Ad.15
    Pani Skarbnik przedstawiła informację o



przebiegu wykonania budżetu gminy
Ciechanów za I półrocze 2003 roku. Pani
Skarbnik powiedziała, że analiza została
przeprowadzona w oparciu o sprawozdanie :
Rb-27 S – Półroczne sprawozdanie z
wykonania planu dochodów budżetowych
Rb-28 S – Półroczne sprawozdanie z
wykonania planu wydatków budżetowych
Rb PDP – Półroczne sprawozdanie z wykonania
podstawowych dochodów podatkowych.
Rb NDS – Kwartalne sprawozdanie o
nadwyżce/deficycie j.s.t.
    Pan Kaliszewski odczytał opinię : Komisja
pozytywnie opiniuje w/w informację
przedłożoną przez Wójta Gminy Ciechanów.
    W głosowaniu jawnym Rada Gminy
jednomyślnie przyjęła informację o przebiegu
wykonania budżetu gminy Ciechanów za I
półrocze 2003 roku (informacja w załączeniu
do protokołu).

Ad.16
Pan Wójt udzielił odpowiedzi :
- za remont drogi Kargoszyn – Ropele jest



odpowiedzialny Powiatowy Zarząd Dróg w
Ciechanowie ponieważ jest to droga
powiatowa.
- w sprawie boisk do gry w piłkę pan Wójt
powiedział, że będzie dążył do wybudowania
boisk na terenie gminy Ciechanów. 
- w sprawie wodociągu w Grędzicach Pan Wójt
odpowiedział, że prace związane z budową
wodociągu przedłużają się ponieważ jeden z
mieszkańców Grędzic nie zgadza się na
przeprowadzenie wykopów sieci
wodociągowej na terenie swojego pola.
- w sprawie wjazdu w Pęchcinie Pan Wójt
powiedział, że poinformuje Pana Sobotko z
Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i
Autostrad o potrzebie poszerzenia wjazdu i
położenia dywanika asfaltowego.
- w sprawie pojazdów z Jednostki Wojskowej
jeżdżących z nadmierną prędkością, Pan Wójt
zobowiązał się do przeprowadzenia rozmów z
Komendantem Jednostki Wojskowej, w celu
ograniczenia prędkości i poprawy
bezpieczeństwa na drodze.
- Pan Wójt poinformował, że za remont dróg
będzie odpowiedzialny wykonawca - Pan



Witold Piętka, który wygrał przetarg na
bieżące utrzymanie nawierzchni dróg
gminnych. 
w sprawie chodnika w Sokołówku Pan Wójt
powiedział, że w 2004 roku zaplanowana jest
modernizacja chodnika i poszerzenie drogi w
Sokołówku. 

Ad.17
Wolne głosy i komunikaty :
Pan Roman Niepytalski sołtys wsi Chotum w
imieniu mieszkańców podziękował za sieć
wodociągową wraz z przyłączami.
Pan Wójt złożył gratulacje Pawłowi Osikowi -
Dzielnicowemu Gminy Ciechanów z okazji
awansu. 
Pan Przewodniczący poinformował o dzikich
hodowlach psów,  które mają miejsce na
terenie gminy Ciechanów. Właściciele tych
hodowli nie płacą podatków od posiadania
psów, poprosił, aby mieszkańcy gminy
informowali pracowników Urzędu o
istniejących hodowlach.



Ad.18

Po wyczerpaniu porządku dziennego obrad
Przewodniczący Rady Gminy podziękował
obecnym za przybycie i zamknął obrady.

Protokołowała
Małgorzata Sochacka

Przewodniczący Rady Gminy
Leszek Zmudczyński


